
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

47. Týždeň 

Pondelok 18.11. : 

V pondelok pracovníci obce riešili vonkajšie práce, ako napríklad 

zatretie dier na obecnom dome po montáži kábla a oprava 

kompostovača na červenom ihrisku, ktorý nám niekto pokazil.  

V pondelok hneď ráno, som bol v Turčianskych Tepliciach na 

lekárskom vyšetrení. Poobede som mal poradu s pracovníčkami 

obecného úradu o aktuálnych témach a veciach, ktoré treba stihnúť 

tento týždeň a bolo toho veru dosť. Všetky informácie, ktoré treba 

zverejniť budú samozrejme zverejnené, aj keď možno nie v čase ako by 

sme to chceli, ale určite sa zverejnia. 

Následne som bol na návšteve v klube dôchodcov, kde som veľmi rád 

strávil čas a vysvetlil im niektoré novinky a zodpovedal aj ich otázky. 

Preberali sme spolu mnoho tém a rozdal som im aj kalendár a systém 

zvozu odpadu na druhý rok. Treba dodať, že tento kalendár bude 

distribuovaný do každej domácnosti, spolu s kalendárom Turca, kde 

máme spolu 3 stránky. 

 

Utorok 19.11. : 

V utorok pracovníci VPP začali s vypiľovaným kríkov na dolnom konci. 

Nebýva tam síce veľa ľudí, ale myslím, že sa treba postarať postupne 

o všetky cesty. 

Ja som mal doobeda niekoľko stretnutí a to konkrétne s jedným 

občanom, ktorý chcel poradiť so svojím problémom s fotovoltaikou 

a nakoľko ja osobne mám osobnú skúsenosť, rád som mu poradil. 

Neskôr som mal neplánované stretnutie s jedným pracovníkom firmy, 

ktorá ponúkala spoluprácu pri otvorenom projekte z úradu práce 

ohľadom dotácie na detské ihriská. Preberali sme, čo je možné dať do 

výzvy a a ako sa podáva. Dobrá správa je, že na podanie žiadosti nie je 

potrebné mať projektovú dokumentáciu a môžeme si ju podať aj sami 



na obecnom úrade. Peniaze na to vyčlenené sú v sume 50 000 eur zo 

spoluúčasťou 10 percent.  

V každom prípade celá ponuka aj s možnou vizualizáciou bude 

predmetom rokovania na verejnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, ktoré je plánované na 29.11.  

Poobede som mal stretnutie s asistentkou učiteľky z materskej školy, 

kde sme preberali rôzne pracovné veci, ktoré nestíhame prebrať 

v škôlke a celkom dobre sme sa porozprávali. 

Poobede som ešte riešil podrobnosti ohľadom verejnej obchodnej 

súťaže na pozemky pri cintoríne.   

 

Streda 20.11: 

V stredu pracovníci VPP neboli prítomní a nakoľko bolo upršané 

počasie, tak zamestnanec obce venoval okrem iného pozornosť hlavne 

kúreniu v škole a na obecnom úrade. 

Hneď ráno som mal stretnutie s jedným občanom, ktorý tu bol už včera 

a pomáhal som mu s jeho problémom ohľadom fotovoltiky. 

Neskoro poobede som mal stretnutie s komisiou kultúry a športu, kde 

sme preberali najbližšie dve akcie, ktoré nás čakajú.  

Štvrtok 21.11: 

Vo štvrtok som mal okrem iného pracovnú cestu do Turčianskych 

Teplíc, kde som sa stretol s primátorom a riešili sme aktuálne veci . 

Piatok 22.11.: 

V piatok sa riešila viac menej administratíva a aj konečná podoba 

verejného obstarávania pre budovu školy, nakoľko sa menili pravidlá 

verejného obstarávania a všetko musí byť podľa zákona.  

Mal som aj návštevu od konateľa Technických služieb mesta 

Turčianske Teplice, kde sme podpisovali dodatky k zmene ceny 

zohľadňujúcej zvýšenú infláciu.  



Slovo na záver: 

V piatok skoro nám začalo snežiť a radosť zo snehu mali najviac asi 

naše detičky. 

Menej radosti ako obvykle sme mali my motoristi. Tu by som chcel 

oceniť prácu nášho obecného zamestnanca, ktorý začal pluhovať sneh 

od zhruba tretej hodiny ráno. Pozeral som si situáciu na GPS a myslím, 

že niekto, kto nebol so situáciou na obecných cestách spokojný sa 

nájde určite aj teraz, ale na to som si už zvykol.  

Tento týždeň bol okrem iného svetový deň bez fajčenia a aj svetový 

deň filozofie.  

Je pravda, že niekomu sa môžu moje články zdajú byť zbytočné 

a informácie v nich až z časti filozofické, ale sú to moje články a som 

rád, že sú tu aj ľudia, ktorým sa to páči a informácie v nich uverejnené 

sú pre nich zaujímavé. 

Rovnako viem o tom, že máme aj spoluobčanov, ktorí sa snažia 

dehonestovať moje články a dokonca ich nazývajú názvom „blogy“. To 

je ale omyl, lebo ja píšem články a nie blogy, čo som aj viackrát 

opakoval a niekoľkokrát som vysvetlil aj začiatok tejto etapy. Viackrát 

som to zopakoval a aj tak to ide do éteru, ale nevadí.    

Tu by som chcel spomenúť ešte jeden medzinárodný deň a to 

konkrétne medzinárodný deň pozdravov a teda rovno by som chcel 

pozdraviť všetkých, aj tých, ktorým sa tieto články nepáčia, ale aj tak 

ich čítajú a dokonca netrpezlivo čakajú, kedy budú zverejnené. 

Úspešný recept na to ako predísť tomu, že ich bude chcieť niekto 

komentovať a hodnotiť veci, ktoré sú tam uvedené, je ich vôbec 

nečítať. 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     25.11.2024 


